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Novi Pazar - Kako se pribli`avaju iz-
bori, tako se u pri~u uvodi sve {to bi
moglo da namakne koji glas vi{e u bi-
ra~kom telu, a po malo „preporu~i“ ja-
kom koalicionom partneru. U igri je i
nedavna poseta Srbiji predsednika
Turske Red`epa Taipa Erdogana. Uo~i
njegovog dolaska, spekulisalo se da }e,

u okviru posete, poku{ati da pomiri
dvojicu bo{nja~kih lidera Rasima Ljaji-
}a i Sulejmana Ugljanina, ~ije partije
zajedno vladaju u Novom Pazaru, Tu-
tinu i Sjenici. Koalicija je, minulih me-
seci, u nekoliko navrata uzdrmana. 

Turski predsednik je navodno tre-
balo da posreduje u otklanjanju nesu-

glasica, ali Ugljanin nije oti{ao na sa-
stanak. Sve bi se zavr{ilo tu, da nisu
po~ele spekulacije, da su predsednik
Srbije Vu~i} i neki ministri, preko tur-
skog predsednika, nudili ulazak Uglja-
ninu u Vladu Srbije.

S. N.
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Politi~ka scena u Novom Pazaru

Ponudi, ne}u do}i?!

Politi~ki tra~evi
stalna „zabava“:
Novi Pazar 

EU PRO predstavio drugi javni poziv za 
subvencionisanje mikro i malih preduze}a

Bespovratnih
2,5 miliona evra

Poraz 
posle dve
pobede
Novi Pazar - U tre}em kolu

ABA2 lige ko{arka{i Heliosa pobe-
dili su u Dom`alama ekipu Novog
Pazara 95:86 (28:22, 22:15, 24:24,
21:25). U pobedni~kom sastavu
odsko~io je Davor Konjevi} sa 25
poena, kod gostiju bolji od ostalih
bili su Aleksandar Todorovi} (25) i
Milan Vuli} (19). Porazu su pret-
hodile dve pobede. Prva u ABA2 li-
gi nad Splitom 92:85, u kojoj je bri-
ljirao Nikola Kora} sa 20 poena i  u
Ko{arka{koj ligi Srbije nad Napret-
kom iz Aleksinca 81:71 na doma-
}em terenu. Ve} danas Novi Pazar
nastavlja takmi~enje u KLS gosto-
vanjem u Vr{cu (18). P. L. 

JKP „Lim“: ^ekaju}i toplanu na biomasu

Spremni za grejnu sezonu
Prijepolje - Grejna sezona za kori-

snike kojima ovu uslugu pru`a prije-
poljsko JKP „Lim“ po~ela je na vreme.
Komunalno preduze}e je remontovalo
dva dodatna kotla u O[ „Vladimir Pe-
ri} Valter“ i u kotlarnici stambenog
bloka Stadion, a investicija iznosi
1.100.000 dinara. Tro{kovi ba`darenja
sigurnosnih ventila ko{ta}e JKP „Lim“

jo{ sto hiljada dinara, a o~ekuje se rea-
lizacija tendera za nabavku kompletne
elektro opreme za sve kotlarnice u
vrednosti od 520.000 dinara. Prema
re~ima direktora preduze}a Enisa Me-
mi{ahovi}a, preduze}e spremno do~e-
kuje predstoje}u grejnu sezonu sa osi-
guranim energentima. I. H. D.
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Ministar odbrane Aleksandar Vulin posetio 
Fabriku automobila u Priboju 

Potpisan 
novi ugovor

Radnici pribojske fabrike radi}e na poslovima 
modernizacije borbenog oklopnog vozila VS
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Razvojni program EU PRO svoje aktivnosti realizuje u
99 lokalnih samouprava u Srbiji. Program podr`ava

Evropska unija sa ukupno 25 miliona evra, a 
realizuju ih Kancelarija Ujedinjenih nacija za 

projektne usluge (UNOPS) i Vlada Srbije
Strana III 
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Novi Pazar - Kako se pribli`avaju iz-
bori, tako se u pri~u uvodi sve {to bi
moglo da namakne koji glas vi{e u bi-
ra~kom telu, a po malo „preporu~i“ ja-
kom koalicionom partneru. U igri je i
nedavna poseta predsednika Turske
Red`epa Taipa Erdogana. Uo~i njego-
vog dolaska, spekulisalo se da }e, u
okviru posete, poku{ati da pomiri dvo-
jicu bo{nja~kih lidera Rasima Ljaji}a i
Sulejmana Ugljanina, ~ije partije zajed-
no vladaju u Novom Pazaru, Tutinu i
Sjenici. Koalicija je, minulih meseci, u
nekoliko navrata uzdrmana. 

Prvo zbog dolaska ~lana Predsedni-
{tva BiH [efika D`aferovi}a u Novi Pa-
zar, kada je Ugljanin optu`io Ljaji}a i
lidera SPP Muamera Zukorli}a, da po-
ku{avaju da spre~e njegov dolazak, a
onda i zbog predloga SDA Sand`aka o
promeni imena ulica i trgova u ove tri
lokalne samouprave. U Tutinu je pred-
log pro{ao, a u Novom Pazaru i Sjenici
nije, jer su ga lokalni parlamenti skinu-
li sa dnevnog reda. Turski predsednik

je trebalo da posreduje u otklanjanju
nesuglasica. Ugljanin nije oti{ao na sa-
stanak, a iz njegove partije je saop{te-
no da ne}e prisustvovati „protokolar-

nim aktivnostima u Beogradu, koje je
organizovao srpski predsednik Vu~i},
zbog lo{ih iskustava sa srpskom Vla-

dom i dr`avnim protokolom i njiho-
vog neprijateljskog odnosa prema legi-
timno izabranim predstavnicima Bo-
{njaka Sand`aka“. Sa Erdoganom su
razgovarali novopazarski gradona~el-
nik i predsednici op{tina Tutin i Sjeni-
ca, Nihat Bi{evac, Kenan Hot i Hazbo
Mujovi} i predsednica Bo{nja~kog na-
cionalnog ve}a (BNV) Jasmina Curi}.

I sve bi se zavr{ilo tu, da nisu po~ele
spekulacije, da su predsednik Srbije
Vu~i} i neki ministri, preko turskog
predsednika, nudili ulazak Ugljaninu u
Vladu Srbije. Kako prenose portali bli-
ski toj politi~koj opciji, lider SDA San-
d`aka je na strana~kom skupu, (semi-
nar „Sand`ak, na{e pravo na slobodu“)
u sedi{tu BNV ovu informaciju proko-
mentarisao re~ima: „Pazi, drskosti. Na-
{oj predsednici Ve}a, odnosno Erdoga-
nu rekao taj Vu~i} i njegovi ljubimci iz
Sand`aka, da oni meni nude i {ta god
budem hteo, da u|em u Vladu.  Sa nji-
ma sam imao ugovor i nijednu stavku
nisu ispo{tovali“. S. Novosel

AKTUELNO: Politi~ka scena u Novom Pazaru

Ponudi, ne}u do}i?!

Spekulacije o poku{aju
mirenja sand`a~kih 
politi~ara: Turski 
predsednik Erdogan 

Novi tender 
za prihvatili{te 
za pse i ma~ke

Novi Pazar - Gradska uprava raspisa-
la je novi tender za izbor firme koja }e gra-
diti prihvatili{te za pse i ma~ke. Planirano
je da se prihvatili{te gradi u selu ̂ a{i} Do-
lac. Na toj lokaciji treba da se izgradi
upravna zgrada sa ambulantom i stacio-
narom, dve {tenare sa boksovima za sme-
{taj `ivotinja i uradi elektroinstalacije.
Vrednost projekta je 11,5 miliona dinara
bez PDV. Za realizaciju ovog projekta Mi-
nistarstvo dr`avne uprave i lokalne samo-
uprave obezbedilo je 9,5 miliona dinar.

Prvo tender je, odlukom na~elnika op-
{tinske uprave, obustavljen, jer se javila
samo jedna firma ~ija je ponuda bila ve}a
od procenjene vrednosti. Za razliku od pr-
vog tendera, novim se od izvo|a~a rado-
va ne zahteva video nazor, instaliranje ra-
~unarske i telefonske mre`e i izgradnja re-
zervoara za vodu od 73 kubna metra.

S. N. 

Ugljanin i 
Vlada Srbije 

Ugljanin je u Vladi Srbije bio mini-
star bez portfelja od 2008. do 2014.
godine. Posle izlaska poku{avao je
da se tada{njem premijeru Vu~i}u po-
novo „preporu~i“. Kada je, me|utim,
na ovom podru~ju, vratio svoju reto-
riku iz devedesetih godina i za sve
po~eo da optu`uje dr`avu Srbiju, a za
re{avanje problema priziva me|una-
rodnu zajednicu, Vu~i} mu je poru~io
„Nema, Suljo, za tebe fotelje“.

Bijelo Polje - Predsjednik Vlade Cr-
ne Gore Du{ko Markovi} obi{ao je gra-
dili{te turisti~kog kompleksa \alovi}a
pe}ine i tom prilikom izrazio zadovolj-
stvo tokom radova i ocijenio da je rije~
o jednom od najvrednijih Vladinih
projekata koji }e od 2021. godine omo-
gu}iti nova radna mjesta i biti podsticaj
drugim sektorima bjelopoljskog kraja.

- Za ne{to vi{e od godinu dana ima-
mo impresivan rezultat. Kompanija
Novi Volvox, koja je dobila projekat iz-
gradnje `i~are do \alovi}a pe}ine, ra-
di odli~an posao u te{kim uslovima.
Nijesam ni o~ekivao da }e do kraja go-
dine ovdje biti postavljeno sedam stu-
bova `i~are u ovakvim uslovima. Da-
kle, na ovom projektu imamo odli~ne
izvo|a~e i u Novom Volvoxu i narav-
no u Crnagoraputu - rekao je premijer
na gradili{tu. Predsjednik Vlade je ob-
i{ao i radove na trafostanici koja je dio
nove elektroenergetske strukture za
snabdijevanje strujom ̀ i~are i turisti~-
kog kompleksa pe}ine i provezao se
putem od Bistrice ka Manastiru Pod-
vrh gdje }e biti podno`je ̀ i~are.

- Vidjeli smo usput put u du`ini 5,5
km koji se radi po najvi{im standardi-
ma. Moram da priznam da sam veoma
pozitivno iznena|en da se ovaj put ra-
di sa svim neophodnim sadr`ajima, po
meni jedan od najkvalitetnijih puteva
koje radimo u zemlji - rekao je  Marko-
vi}. uputiv{i ~estitke Crnagoraputu i
njegovim podizvo|a~ima na veoma
kvalitetnom poslu. Ugovor o gradnji
`i~are potpisan je prije godinu i po, a
Markovi} je naglasio da je to jedan od
najvrednijih projekata koje realizuje
Vlada trenutno u dr`avi i to ne samo
zbog iznosa novca koji }e biti ulo`en u
ovaj projekat od 18 miliona evra nego
zbog ukupnog sadr`aja koji ovaj proje-
kat nosi sa sobom i koristi koji }e do-
neti Bijelom Polju. „Vjerujem da }emo
sa onim {to smo ve} ugovorili ovdje,
kada je u pitanju valorizacija \alovi}a
pe}ine, 2021. godine imati ponudu ko-
ja }e ovdje omogu}iti nova radna mje-

sta, nove prilike za mlade ljude i narav-
no dati podsticaj drugim sektorima da
daju doprinos valorizaciji ovog prosto-
ra u saobra}aju, poljoprivredi, pre-

hrambenoj industriji i uslugama“, za-
klju~io je crnogorski premijer.

Predsjednik Vlade Crne Gore Du-
{ko Markovi} obi{ao je gradili{te Ski
centra Cmilja~a kod Bijelog Polja, izra-

zio zadovoljstvo napretkom radova u
ovoj godini i ocijenio da }e i ovo budu-
}e skijali{te i kompleks turisti~kih cen-
tara na Bjelasici u cjelini biti od sezone

2020/2021. novi zamajac privrednog
razvoja i da }e donijeti nova radna
mjesta i prilike za mlade ljude bjelo-
poljskog kraja.

C. D.

Turski predsednik je navodno trebalo da posreduje u otklanjanju nesuglasica izme|u
Rasima Ljaji}a i Sulejmana Ugljanina, ali lider SDA nije oti{ao na sastanak

Crnogorska
vlada 
zasjedala u
Pljevljima

Pljevlja - Vlada Crne Gore svoju
139. sjednicu ju~e je odr`ala u Pljevlji-
ma, u lokalnom Domu kulture. Pre-
mijer Du{ko Markovi} je ovu sjednicu
najavio pro{log mjeseca u Bijelom Po-
lju. Tada je, na okruglom stolu „Sarad-
nja Vlade i nevladinih organizacija -
klju~ razvoja civilnog dru{tva“, na pri-
mjedbu prisutnih da se ne ula`e u Plje-
vlja, kazao da to nije ta~no i najavio da
}e sredinom oktobra posebna sjedni-
ca Vlade biti odr`ana upravo u ovoj
op{tini. „Ne iz marketin{kih ili politi~-
kih razloga, ve} sa konkretnim odlu-
kama koje }e Vlada donijeti tog dana i
biti od koristi ne samo za gra|ane Plje-
valja, ve} i regiona i dr`ave“, kazao je
Markovi}. S. D. 
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Crnogorski premijer Du{ko Markovi} nedavno je ponovo posjetio Bijelo Polje 

Zamajac privrednog razvoja sjevera
Turisti~ki kompleks \alovi}a pe}ine  jedan od najvrednijih projekata Vlade Crne Gore 

Kritika 
opozicije 

Nedavna posjeta premijera Du-
{ka Markovi}a, \alovi}a pe}ini i rije-
ci Bistrici je nastavak licemjerne po-
litike u kojoj se jedan dan devastira-
ju prirodne ljepote, a drugi dan se
vra}a na mjesto zlo~ina, saop{tili su
iz Gra|anskog pokreta URA u Bije-
lom Polju. Oni ka`u da je posjeta
Markovi}a obilovala licemjernim
pristupom jer je njegova Vlada izda-
la koncesije za gradnju mHe na Bi-
strici, a sada navodno govore o pri-
rodnim ljepotama te rijeke.

Bijelo Polje protiv mHe
Op{tina Bijelo Polje dala je negativno mi{ljenje na izgradnju mHE na rijeci Bi-

strici, navodi se u dopisu dostavljenom Agenciji za za{titu prirode i `ivotne sredi-
ne, u koji je portal Sjevercg imao uvid. U dopisu je, kako su kazali, navedeno da je
Op{tina Bijelo Polje u fazi implementacije jednog od strate{kih projekata op{tine
\alovi}a pe}ine, kao turisti~kog objekta sa izuzetnim turisti~kim i ekonomskim
potencijalima za sveukupni razvoj op{tine.“Na{a pretpostavka je da vrijednost i
korist koju }e op{tina imati od implementacije \alovi}a pe}ine, speleolo{kog bise-
ra Bijelog Polja, Crne Gore i Evrope daleko nadilaze korist, koju bi op{tina Bijelo
Polje i njeno stanovni{tvo imalo od mHE“, pi{e u dopisu.

Ambiciozni planovi: 
Crnogorski premijer 
Markovi} u obilasku 
gradili{ta u Bijelom Polju
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Ovaj prilog sufinansira grad Novi PazarNOVI PAZAR DANAS

Novi Pazar - Razvojni program EU
PRO, u Novom Pazaru je predstavio
drugi javni poziv za dodelu bespovrat-
nih finansijskih sredstava preduzetni-
cima i vlasnicima mikro i malih pred-
uze}a. Za ovu aktivnost opredeljeno je
2,5 miliona evra, a cilj joj je da pove}a
konkurentnost lokalne privrede. Iz
ovog programa saop{teno je da su
„opredeljena sredstva namenjena za
nabavku opreme sa ciljem da se una-
predi proizvodnja i tr`i{ni potencijali
privrednih subjekata i doprinese pove-
}anju zaposlenosti“.

Pravo da konkuri{u imaju predu-
zetnici i vlasnici mikro i malih predu-
ze}a koji se bave proizvodnjom i regi-
strovani su u periodi 2014. - 2018. go-
dine. Bespovratna sredstva se dodelju-
ju u visini od 10 hiljada do 30 hiljada
evra. U~esnici konkursa ako apliciraju
za sredstva do 30 hiljada evra, obezbe-
|uju svoje u~e{}e u projektu sa 20 od-
sto, a vi{e od 30 hiljada evra u~e{}e je
30 odsto. Za brzo rastu}a i izvozno ori-
jentisana preduze}a finansijska podr-
{ka je 70 hiljada evra. Javni poziv je
otvoren do 10. novembra.

Razvojni program EU PRO svoje
aktivnosti realizuje u 99 lokalnih samo-
uprava u Srbiji. Program podr`ava
Evropska unija sa ukupno 25 miliona
evra, a realizuju ih Kancelarija Ujedi-
njenih nacija za projektne usluge (UN-
OPS) i Vlada Srbije. Cilj je da se dopri-
nese  ravnomernijem dru{tveno-eko-
nomskom razvoju Srbije, pove}anju
konkurentnosti mikro i malih predu-
ze}a, pobolj{a poslovno okru`enje i
unapredi socijalna kohezija u op{tina-
ma i gradovima uklju~enim u EU PRO.

S. Novosel

EU PRO predstavio drugi javni poziv za subvencionisanje 
mikro i malih preduze}a

Bespovratnih 
2,5 miliona evra

Predstavljen javni
poziv EU PRO 
novopazarskim
privrednicima

Po~inje ozeljenjavanje urbanih delova grada

Sti`e 8.250 
stabala smr~e

Novi Pazar - Sadnjom stabala smr~e, na brdu Tepe, u neposrednoj blizini
Atletskog stadiona, slede}e sedmice u Novom Pazaru po~inje akcija „Zasa-
di drvo, zasadi svoj kiseonik“. Iz rasadnika ̂ edovo kod Sjenice, u grad je do-
premljeno 8.250 sadnica smr~e, za ~iju nabavku je sredstva obezbedila Upra-
va za {ume Srbije. Ovim po~inje ozelenjavanje urbanih delova grada. Cilj je
da se pove}a procenat zelenih povr{ina u urbanim delovima grada..

Novim zasadima {titi}e se i podru~ja podlo`na klizi{tima. Na takvim po-
vr{inama bi}e zasa|en bagrem. Prethodnih dana, iz gradske uprave upu}en
je poziv gra|anima sa erozivnih podru~ja da se prijave Odeljenju za vanred-
ne situacije radi dobijanja besplatnih sadnica bagrema. Zainteresovani za
ovo po{umljavanje, nadle`nom gradskom odeljenju treba da dostave pisa-
ni dokaza o katastarskoj parceli na kojoj }e se obaviti po{umljavanje, kako bi
dobili dovoljan broj sadnica. Koordinator za sadnju drve}a Rastko Arseni-
jevi} obja{njava da je „akutni problem sedam odsto zelenih povr{ina na pro-
storu urbanog dela grada i mi gledamo da se taj procenat pove}a u delovima
gde je to mogu}e“. Kod Atletskog stadiona bi}e zasa|ene smr~e, a na ostalim
delovima bagrem „koji ima izuzetno dobar korenov sistem i omogu}uje
smanjenje erozije odnosno klizi{ta“. U ozelenjavanju gradskih povr{ina u~e-
stvova}e u~esnici Omladinske radne akcije „Ribari}e 2019“, a upu}en je apel
i drugim gra|anima da se uklju~e u akciju. Novi Pazar }e 3. novembra u~e-
stvovati u nacionalnoj akciji „Zasadi drvo“. S. N. 
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Novi Pazar - JP „Srbija putevi“ odo-
brilo je dodatnih 60 miliona dinara
Novom Pazaru za realizaciju infra-
strukturnih projekata. Re~ je o zapo~e-
tim radovima na izgradnji komunalne
infrastrukture u gradskim i prigrad-
skim naseljima. Svakodnevno u gradu
se radi na desetak gradili{ta. 

Postavljanju asfalta, prethodne
obimni radovi na izgradnji vodovodne
i kanalizacione mre`e. Do kraja gra|e-
vinske sezone, kompletna rekonstruk-

cija, trebalo bi da bude zavr{ena na vi-
{e od 50 ulica. Sredstva su obezbedila
nadle`na ministarstva i gradska upra-
va. O odobravanju dodatnih sredstava
za asfaltiranje, dogovor je postignut na
sastanku novopazarskog gradona~el-
nika Nihata Bi{evca i direktora JP „Sr-
bija putevi“ Zorana Drobnjaka. Sa tog
sastanka saop{teno je da se razgovara-
lo i o rekonstrukciji saobra}ajnice No-
vi Pazar - Sjenica i da se „intenzivno
radi na izradi projekta“. S. N. 

JP „Srbija putevi“ odobrilo dodatna sredstva

Novom Pazaru jo{ 
60 miliona dinara 

Novi Pazar - U novopazarskom Cen-
tru za decu i mlade „Duga“ ponovo je po-
~eo da radi Dijalog kafe. U okviru projek-
ta „Novi Pazar u  dijalogu“ prire|en je
prijem za mlade iz Beograda i Novog Sa-
da i odr`ana je internacionalna sesi-
ja“Youth for peace“ Beograda i Lisabona.

- Trudili smo se sve ove godine, da
budemo ravnopravni sagovornici svo-
jim kolegama iz sveta. Ovaj projekat je
prepoznat kao izuzetno zna~ajan za afir-
maciju Novog Pazara, kao mehanizam
njegove kulturne i turisti~ke promocije
- ka`e direktorka Centra Fatima Duro-
vi} i dodaje da su projekat podr`ali Mi-
nistarstvo dr`avne uprave i lokalne sa-
mouprave i grad Novi Pazar. Dijalog ka-
fe je otvoren pre ~etiri godine, a pomogli
su UNDP i vlade Japana i Turske. ^lan
Gradskog ve}a Novog Pazara Mirsad

Jusufovi} isti~e da je tada bio skepti~an
„kada je u pitanju ovakav koncept, da
mali Novi Pazar treba da se pove`e sa
velikim gradovima  Evrope i sveta“.

- O~igledno, da ove nove generaci-
je, ro|ene u 21. Veku, nemaju pro-
blem daljine, da sve zavisi od brzine
neta i da oni u sekundi mogu da stig-
nu na drugi kraj planete. Tada vidite,
da sve ovo ima i te kako smisla i zna~a-
ja - zaklju~io je Jusufovi}. Obnavljanju
rada Dijalog kafea prisustvovali su
predstavnici gradske uprave, Misije
OEBS - kancelarija u Novom Pazaru i
Kancelarije za mlade. Ovog vikenda u
novopazarski Dijalog kafe sti`e kara-
van mladih iz Beograda i Novog Sada.
Gosti }e voditi dijalog sa svojim doma-
}inima i obi}i}e kulturno-istorijske
znamenitosti ovog kraja. S. N.

Ponovo radi Dijalog kafe

Novi Pazar u dijalogu

Ponovo dijalog
u Dijalog kafeu
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U DVE RE^I

@IVINSKI OTPAD NA OBALI LIMA 
Bijelo Polje - Nevladina organizacija Euro-

most tvrdi da se u bjelopoljskom mjestu Neda-
kuse, na obali Lima nalazi velika koli~ina uginu-
le `ivine. Ka`u i da je rije~ o novom ekolo{kom
incidentu. O svemu ih je, kako navode, obavije-
stilo ribolovno dru{tvo „Sinjavac“. Do ekolo{kog
incidenta, kako navode u Euromostu, do{lo je
ispod dva pogona u kojim se prera|uje pile}e
meso. Uprava za bezbjednost hrane veterinu i
fitosanitarne poslove saop{tila je da su najvje-
rovatnije nesavjesni pojedinici, na obalu rijeke,
bacili otpad nakon klanja `ivine. „Veterinarski
inspektor je iza{ao na teren i utvrdio da je na toj
lokaciji, na nasipu i 50 metara od vodotoka, iz-
ba~ena odre|ena koli~ina klani~nog otpada `i-
vine - noge, perje, unutra{nji organi, u koli~ini
koja odgovara oko 50 zaklanih tovnih piladi“,
saop{teno je u odgovoru koje je Anteni M do-
stavila Uprava za bezbjednost hrane veterinu i
fitosanitarne poslove. 

ODUSTALI OD TOPLANE 
Pljevlja - Lokalna uprava u Pljevljima odu-

stala je od izgradnje toplane u naselju Radosa-
vac, iako je za za izradu projekta i druge aktiv-
nosti potro{eno najmanje stotinu hiljada evra.
Potvrdio je to predsjednik pljevaljske op{tine
Igor Golubovi}, gostuju}i nedavno u emisiji „Re-
flektor“ TV Vijesti. Prethodna lokalna admini-
stracija, koju je predvodio Mirko \a~i}, namje-
ravala je da uradi toplanu u naselju Radosavac,
~ime bi se stvorili uslovi da se zatvori kotlarnica
u Skerli}evoj ulici u centru grada, koja je ozna-
~ena kao jedan od glavnih zaga|iva~a vazduha
u gradu. Golubovi} je kazao da se odustalo od
toplane na Radosavcu, s obzirom na to da je
Elektroprivreda iskazala `elju da izgradi rezer-
vni izvor toplote u Termoelektrani. 

Prekr{ajni sudovi u Novom Pazaru i Sjenici

Reizbor za predsednice
Novi Pazar - Visoki savet sudstva (VSS) predlo ìo je republi~kom parlamen-

tu da za predsednicu novopazarskog Prekr{ajnog suda izabere Rubinu Dru{ti-
nac, koja se na toj funkciji nalazi od 2014. godine. Ona je sutkinja u tom sudu
od 2010. godine. U sjeni~kom Prekr{ajnom sudu, za reizbor je predlo`ena Ner-
mina Mahmutovi}. Za sutkinju Op{tinskog organa za prekr{aje, a od 2001 bi-
la je na funkciji stare{ine tog organa. Za sudiju Prekr{ajnog suda u toj op{tini,
izabrana je 2010. godine, a ~etiri godine kasnije izabrana je za predsednicu.
Obe kandidatkinje su, od Komisije VSS, dobile maksimalne ocene za progra-
me rada i razgovore, a pozitivne ocene dobile su i sa sednica svih sudija oba
prekr{ajna suda i Komisije Prekr{ajnog apelacionog suda.  S. N. 

NOVOPAZARSKE SLIKE I PRILIKE

Kadrovanje
Tutinske diplome su se visoko kotirala na brzometnoj obrazovnoj listi. ^askom se

postajao stru~njak za kamion {estoton, frizerke i tkalje medicinske sestre, a bilo je i
„diplomaca“ i od svake druge ruke. Za~as su se savladavali pravo i zakoni u bezakonju. 
Na sve strane pore|ali se stru~njaci. „^e{ljanje“ diploma, ka`u, tek treba da po~ne.
Proveravanje znanja je samo gubljenje vremena, Ionako ga nema.

One i oni {to su se za lovu zaklinjali Hipokratu, kao u zemlju da su propali. Negde ih
ima sporadi~no, u „univerzitetskom centru“ ih nema i~, a negde su oni kadrovska tajna.
Neki su do{li ovako ili onako, neki se uklopili u porodi~no-dinastijsku manufakturu.
Mnogo su vredi, pa im prili~i bela bluza. Kad se ustale, mogu i druge boje uniformi. 
Toliko „proizvedenih“ srednjokratkih belih bluza, a nema ih nigde. ]iribu, }iriba.

]iribu, }iriba i za pozive iz prestonice. Ho}u-ne}u. Sad bi nam, opet, pristalo ono
ministrovanje bez fotelje, pardon, bez portfelja. Fotelju mo`e da se ponese, ne bi bio prvi
put. Ali, onaj odozgo, drsko preko drugih zove. Telali se i tard`umani, sve od sebe mu bilo.
Idu izbori. S. N. 
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Nova Varo{, Beograd - Studenti iz zla-
tarskog kraja tek upisani na fakultete Be-
ogradskog univerziteta okupili su se pro-
{le subote u srpskoj prestonici na sve~a-
nom prijemu koji je u njihovu ~ast orga-
nizovalo Zavi~ajno udru`enje Novovaro-
{ana u Beogradu. Skup je, tre}u godinu
za redom, upri~en u saradnji sa Op{ti-
nom Nova Varo{. 

Bruco{e je u prostorijama Ma{inskog
fakulteta, pored delegacije Udru`enja i
ovda{nje lokalne uprave, do~ela nekoli-
ko uglednih univerzitetskih profesora
rodom sa novovaro{kog podru~ja, kao i
par starijih studenata. Svi oni po`eleli su
najmla|im akademcima uspe{an po~e-
tak novog `ivota i daljeg sticanja znanja
i ve{tina. Bruco{i su tom prilikom dobili
i korisne savete kako da {to lak{e izgura-
ju bruco{ke dane, uklope se u novu sre-
dinu, prevazi|u odvajanje od porodice i
zavi~aja, uhvate ritam studentskih oba-
veza...

- Ideja nam je upravo bila da i ovoj
novoj generaciji studenata pomognemo
da se lak{e i br`e prilagode velegradskom
na~inu ̀ ivota, prili~no razli~itom od nji-

hovog dosada{njeg, kao i da im poru~i-
mo da nisu sami i da u Beogradu imaju
prijatelje - ista~e predsednik Udru`enja
Novovaro{ana u Beogradu Zoran Guja-
ni~i}. Svoja iskustva sa mla|im kolega-
ma podelila je i nekolicina starijih stude-
nata, od kojih su pojedini u grupi naju-
spe{nijih na fakultetima koje poha|aju.
U njihovo ime, bruco{ima se ove
godine obratila studentkinja
zavr{e godine Fakulteta
politi~kih nauka Sofija
Popovi}, koja smatra da
bi cilj svakog studenta
trebalo da bude, ne sa-
mo sticanje akadem-
skog znanja i zvanja, ve} i
akademske ~estitosti i po-
{tenja. 

Da su novovaro{ki studenti
uvek u fokusu lokalne samouprave, po-
tvrdio je Radosav Vasiljevi}, predsednik
op{tine Nova Varo{. „Op{tina nastavlja
da prati i vrednuje va{e uspehe i rezulta-
te. Prva prilika da vam to i doka`emo je
obele`avanje 1.novembra -op{tinskog
praznika kada }emo najboljim akadem-

cima i |acima dodeliti nov~ane nagrade
i priznanja. Lokalna samouprava }e vam
uvek biti podr{ka i kop~a sa zavi~ajem u
koji }ete se, verujem, vratiti nakon zavr-
{etka {kolovanja i pomo}i mu u daljem
razvoju i afirmaciji. Op{tina ula`e
ogromna sredstva i napore kako bi se u
Novoj Varo{i stvorio {to povoljniji am-

bijent za ̀ ivot i rad mladih, {to
je za vas najbolja motivaci-

ja da se vratite u rodni
kraj“, kazao je, izme|u
ostalog, Rade Vasilje-
vi}, ~estitaju}i bruco-
{ima na izboru da se
{koluju na dr`avnim

fakultetima jer time
u~e da bi stekli znanje, a

ne zvanje bez pokri}a. 
Prijemu bruco{a prisustvo-

vali su i predstavnici Humanitarne orga-
nizacije „Stara Ra{ka“, kao i brojni uni-
verzitetski profesori i asistenti, me|u ko-
jima su i prodekan Ma{inskog fakulteta
Milan Gojak, Branko Glavonji}, Nikola
Bjeli}, Biljana Stoji}, Milan Le~i}, Ana
Zori}... R. Popovi}

U organizaciji Zavi~ajnog udru`enja Novovaro{ana u Beogradu 

Dobrodo{lica za bruco{e 

Najmla|im 
akademcima 

upu}ene poruke 
podr{ke i pomo}i

lak{eg uklapanja u 
novu sredinu

Sa prijema na Ma{inskom fakultetu 

Prijepolje - Prigodnim programom
svojih u~enika, brodarevska Osnovna
{kola „Svetozar Markovi}“ 12. oktobra
obele`ila je sto godina rada. Direktor
Amel Kurbegovi} osvrnuo se na uspehe
{kole i istakao da je ova obrazovna usta-
nova nosilac dru{tvenih, kulturnih, za-
bavnih i sportskih zbivanja i da je kroz
jedan vek postojanja iznedrila kvalitetne
generacije u~enika me|u kojima je zna-
~ajan broj onih koji su uspeli da ostvare
zavidne uspehe u razli~itim oblastima.

U okviru projekta „Digitalna u~ioni-
ca“ Ministarstva prosvete, nauke i tehno-
lo{kog razvoja i Zavoda za unapre|enje
obrazovanja i vaspitanja, {kola je dobila
22 laptop ra~unara ,11 video bim projek-
tora, digitalne ud`benike i prate}u opre-
mu koja }e, prema re~ima Kurbegovi}a ,
unaprediti i osavremeniti nastavni pro-
ces. Obuku za rad na opremi pro{la su 24
prosvetna radnika a njom }e, kako je is-
takao Kurbegovi}, biti pokrivena sva iz-
dvojena odeljenja {kole, kojima je od ove
godine pridodato i novotvoreno odelje-
nje u Gojakovi}ima. Kurbegovi} je ista-
kao i dobru saradnju {kole i Bo{nja~kog
nacionalnog vije}a koje je poslednjih go-
dina, kroz razli~ite donacije, pomoglo iz-
vo|enje nastave na bosanskom jeziku.
Direktor {kole je iskoristio priliku i da se

zahvali me{taninu Adnanu Preljevi}u
koji je obezbedio vozilo za prevoz u~eni-
ka sa smetnjama u razvoju.

O istorijatu {kole govorila je profesori-
ca istorije Nad`ija Had`agi}. Podsetila je
da je Osnovna {kola u Brodarevu svoj rad

Nova Varo{ - U Osnovnoj {koli i Pred-
{kolskoj ustanovi je raznovrsnim pro-
gramima obele`ena „De~ja nedelja“, tra-
dicionalna manifestacija posve}ena pra-
vima najmla|ih.Svetkovine ovim povo-
dom su u periodu od 7.do 14.oktobra
odr`ane u novovaro{kom Domu kultu-
re i Biblioteci „Jovan Tomi}“, a proslavi
su se priklju~ili i op{tinska Kancelarija za
mlade i Crveni krst. 

U O[ „@ivko Ljuji}“ su organizovane
zanimljive zabavno-edukativne aktivno-
sti. Tokom obele`avanja manifestacije,
koja se ove godine proslavlja pod sloga-
nom „Da pravo svako dete `ivi lako“ , u
ovoj obrazovnoj ustanovi prire|eni su:
sastanci u~eni~kog parlamenta, medij-
ska promocija „De~je nedelje“, poseta
op{tinskim i skup{tinskim ~elnicima, fo-
to izlo`ba i oslikavanje murala u okviru
{kolskog dvori{ta, on-lajn kampanja pod
nazivom „Imam pravo da...“.Po motivi-

ma kultnog dela „Mali princ“ ~lanovi
dramsko-recitatorske sekcije su izveli
poetsko-muzi~ki program, dok su
osnovci ni`ih razreda, zajedno sa svojim
u~iteljicama, pa`nju posvetili i starijim
osobama i neophodnost njihovog uva`a-
vanja i po{tovanja. 

Tokom „De~je nedelje“, sve~ano, ve-
selo, ali i radno bilo je i u ovda{njoj Pred-

{kolskoj ustanovi. Polaznici ove ustano-
ve iz 12 grupa, njih oko 240, su uz podr-
{ku svojih vaspita~ica i roditelja, pro{e-
tali glavnim gradskim ulicama, paradi-
raju}i u prelepo kreiranim jesenjim ko-
stimima i time na najbolji na~in obele`i-
li i internu tradicionalnu manifestaciju
„Jesenji maskembal“. 

- Odr`ali smo i brojne druge progra-

me: po jedan dan smo posvetili muzi~-
kim i likovnim aktivnostima, organizo-
vali akciju darivanja poklona pod nazi-
vom „Drug drugu“, a razgovali smo i na
temu de~jih prava. „De~ja nedelja“se ove
godine, ina~e, odr`ava u znak 30-godi-
{njice od potpisivanja svetske Konvenci-
je o pravima deteta - isti~e direktorka
de~jeg vrti}a Olgica Mini}. R. P. 

Jubilej O[ „Svet

Sto godina {ko

[kole, ustanove kulture i Op{tina Nova Varo{ obele`ili tradicionalnu manifestaciju 

Raznovrsni sadr`aji povodom „De~ije nedelje“

„^arobna knjiga“
Dom kulture je u saradnji sa op{tin-

skom Kancelarijom za mlade organizo-
vao de~ju pozori{nu predstavu „^arob-
na knjiga“, u izvo|enju dramske trupe
iz Kru{evca. Za mla|ane ljubitelje pisa-
ne re~i, mati~na Biblioteka je uprili~ila
promociju knjige za decu „Ja sam Aki-
ko“, iz pera autora Stefana Ti}mije. 

Privremeno zatvaranje fiskulturne sale
Amel Kurbegovi}, direktor Osnovne {kole „Svetozar Markovi}“ osvrnuo se na aktu-

elne probleme {kole, me|u kojima su prioritetni prevoz |aka i privremeno zatvaranje
fiskulturne sale.

-Lokalna samouprava je obezbedila zna~ajan iznos sredstava za prevoz u~enika, a
ovih dana bi}e raspisana javna nabavka za pet putnih pravaca. U re{avanje ovog pro-
blema uklju~ila se Vlada Republike Srbije“, rekao je Kurbegovi} i izrazio `aljenje {to
ovaj zna~ajan jubilej nije uprili~en u fiskulturnoj sali, koja je zbog nepravilnosti prili-
kom izdavanja upotrebne dozvole privremeno zatvorena.

Jesenji karneval polaznika 
Pred{kolske ustanove 

Za vek postojanja
iznedrila kvalitetne
generacije u~enika:
O[ u Brodarevu 

Na konkursu „Most r

Prva nagrad

Nova Varo{ - U~enica
osmog razreda novova-
ro{ke Osnovne {kole
Majda Had`imurtezi}
osvojila je prvu nagradu
za fotografiju na kon-
kursu „Most razumeva-
nja - me|ugeneracijska
solidarnost“, koji raspi-
suje Kancelarija povere-
nika za za{titu ravno-
pravnosti, a povodom
1.oktobra- Me|unarod-
nog dana starijih osoba. 

Darovita mlada No-
vovaro{anka laureat je u konkuren-
ciji za najbolju fotografiju, a konkurs
je raspisan i za najuspe{nije literarne
i likovne radove za u~enike {estog,
sedmog i osmog razreda osnovne
{kole. Pobedni~ka fotografija iz Maj-
dinog objektiva, koja je odu{evila

Talentovana 
Novovaro{anka

laureat u kategori 
za najbolju 
fotografiju
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zapo~ela 1919. godine, a prvi u~itelj bio je
Ljubo Crnogorac. Nastava za prvih tride-
set |aka odvijala se u tro{noj u~ionici mej-
tefa. [kolska zgrada izgra|ena je 1936. go-
dine. Tokom Drugog svetskog rata {kola
nije radila, a prilikom bombardovanja
o{te}ena je {kolska zgrada. Nastava je po-
novo uspostavljena 1945. godine, a do re-
konstrukcije objekta 1948. godine, odvi-
jala se u privatnoj ku}i. Iste godine iz Kra-
gujevca dolazi u~itelj Du{an Pavlovi} koji
}e narednih 30 godina biti njen direktor. 

Du{an Pavlovi} je, kako ka`e profeso-
rica Had`agi}, li~nost duboko utkana u
istoriju Brodareva, a o njegovom zna~a-
ju za ovaj kraj svedo~i bista postavljena
ispred {kole, rad vajara Gorana ̂ pajaka.
Od 1962. {kola nosi ime socijalisti~kog

teoreti~ara,izdava~a i politi~ara, za~etni-
ka ideje Balkanske federacije, Svetozara
Markovi}a.U {kolskoj 1963/1964 {kola
broji najvi{e djaka od svog osnivanja -
njih 1841.Od 1990. godine broj u~enika
naglo se smanjuje. Za 8 godina nestalo je
10 odeljenja. Sto godina nakon osniva-
nja, {kolu u Brodarevu pohadja 504 u~e-
nice i u~enika.

Povodom ovog zna~ajnog datuma
u~enici su, zajedno sa svojim nastavnici-
ma, priredili bogat kulturni program ko-
ji je vodila profesorica srpskog jezika Sa-
mira ]osovi}. Na sve~anosti su dodelje-
ne nagrade u~enicima koji su ostvarili
najbolje rezultate na literarnom i likov-
nom konkursu koji je {kola raspisala po-
vodom jubileja. I. H-Durakovi}

tozar Markovi}“

le u Brodarevu
Priboj - Ministar odbrane Aleksandar

Vulin u utorak je posetio Fabriku auto-
mobila Priboj (FAP). Predstavnici FAP
i Ministarstva odbrane tom prilikom su
potpisali ugovor o modernizaciji BOV-
a, borbenog oklopnog vozila Vojske Sr-
bije. Ministar odbrane Aleksandar Vu-
lin ocenio je da je time FAP, koji je , kao
je rekao, strate{ko opredeljenje Srbije,
u{ao u novu tehnolo{ku ligu.

- To je veliki napredak za nas da je
FAP u stanju da se modernizuje i da
unapredi borbeno oklopno vozilo pe{a-
dije, da je u stanju da remontuje na{e
„ognjeve“, da na veoma zahtevnom tr-
`i{tu uvek bude prvi i da uvek bude u
stanju da ispuni svaki zahtev Vojske Sr-
bije - rekao je ministar Vulin. On je, za-
jedno sa predstavnicima Ministarstva

odbrane, FAP i lokalne samouprave
obi{ao pogon Monta`a, u kome se
montiraju i opremaju vozila za Vojsku
Srbije .

- Vojska Srbije se intenzivno opre-
ma i ja~a. Ona ~uva svoje postoje}e ka-
pacitete, svoje postoje}e sposobnosti,
ali ih i zna~ajno unapre|uje. Predsed-
nik Republike Srbije i vrhovni koman-
dant Vojske Srbije Aleksandar Vu~i} je
bio veoma jasan - vojska mora da bude
sna`nija, mora da bude ja~a, na{i vojni-

ci moraju da rade na novim i savreme-
nim sredstvima, a za to nam je itekako
potreban FAP, rekao je Vulin prilikom
obilaska pogona. On je dodao da }e do
kraja ove godine FAP samo sa Voj-
skom Srbije ugovoriti poslove vredne
oko ~etiri miliona evra, {to garantuje i
opstanak FAP-a i ljudi u Priboju. Pre-
ma re~ima v.d. pomo}nika mi-
nistra za materijalne resur-
se Nenada Miloradovi}a,
FAP sa Ministarstvom
odbrane ve} ima se-
dam potpisanih ugo-
vora, a da je ovo osmi.

- Tim ugovorom
FAP ulazi u sistem in-
tegratora borbenih
oklopnih vozila. Osnovna

konstrukciona re{enja koja su prime-
njena na BOV vozilima intenzivno su
testirana i zadovoljila su sve kriteriju-
me Vojske Srbije , rekao je Miloradovi}.

Generalni direktor „FAP Korporaci-
je“ Ranko Vukovi} istakao je da }e pot-
pisanim ugovorom izme|u FAP-a i
Uprave za odbrambene tehnologije, ~ija
je vrednost 220 miliona dinara, Vojska
Srbije dobiti modernizovana vozila, a
FAP posao. On je jo{ dodao da je za rad-
nike FAP-a zna~ajno to {to su stekli po-

verenje Vojske Srbije da urade jedan ve-
oma slo`eni posao. Predsednik Op{tine
Priboj Lazar Rvovi} rekao je da je mini-
star Vulin, ministar koji je najvi{e puta
posetio Priboj u njegovoj istoriji. Doda-
ju}i da je FAP osnov za opstanak i razvoj
Priboja, Rvovi} je rekao da svojim pose-
tama tom preduze}u ministar Vulin po-

kazuje svoje, ali i opredeljenje
dr`ave da se pomogne pri-

bojskom kraju. 
Krsto Janju{evi} ,

narodni poslanik iz
Priboja, zahvalio je
predsedniku Repu-
blike Srbije i Vladi

na stalnim naporima
da FAP bude bli`i na-

menskoj industriji.“

Imamo jedan nov zadatak, koji }e biti
na novom tehnolo{kom nivou za FAP.
Ovo je izuzetno skup projekat, nov ko-
rak ka namenskoj industriji, to je opre-
manje borbenog vozila sa visoko sofi-
sticiranom tehnologijjom. Ukoliko
FAP polo`i ovaj ispit, u {ta ne sum-
njam, veliki sam optimista po pitanju
njegovog opstanka“, rekao je Janju{e-
vi} i dodao da „du{ebri`nike“ koji ka`u
da se ugasio FAP demantuju proizve-
deni vojni i civilni kamioni. S. Bjeli}

Bijelo Polje - Uprava policije ne vodi
evidenciju o nacionalnoj strukturi zapo-
slenih u Centru bezbjednosti Bijelo Polje,
tako da nijesu poznati podaci o zastuplje-
nosti manjinskih naroda i drugih manjin-
skih nacionalnih zajednica, ali to bi treba-
lo da se promijeni, ocijenio je zamjenik
ombudsmana Sini{a Bjekovi}, pi{e Pobje-
da. On je u mi{ljenju pojasnio da su po
slu`benoj du`nosti pokrenuli postupak,
odnosno po inicijativi otvorenom pismu
grupe gra|ana iz Bijelog Polja, kojom je
ukazano na nezastupljenost manjinskih
naroda i drugih manjinskih nacionalnih
zajednica u strukturi rukovodnog kadra u
Centru bezbjednosti Bijelo Polje.

Gra|ani su se po`alili da me|u {efo-
vima nema zaposlenih Muslimana/Bo-

{njaka, te da od ukupno devet rukovode-
}ih radnih mjesta samo jedno pokriva
pripadnik nacionalne manjine.

„Dalje se isti~e da u sektoru Grani~ne
policije u Bijelom Polju na rukovode}im
mjestima nema nijednog pripadnika ma-
njinskog naroda, {to posebno zabrinjava
kod ~injenice da je sjedi{te Regionalnog
centra grani~ne policije ‘Sjever’ u Bijelom
Polju“, navedeno je u mi{ljenju zamjeni-
ka ombudsmana. Bjekovi} je ukazao na
va`nost da ustavna garancija na srazmjer-
nu zastupljenost pripadnika manjinskih
naroda i drugih manjinskih nacionalnih
zajednica u javnim slu`bama, organima
dr`avne vlasti i lokalne samouprave, oba-
vezuje organe i slu`be zadu`ene za ka-
drovska pitanja da prate zastupljenost pri-

padnika manjinskih naroda i drugih ma-
njinskih nacionalnih zajednica.

To se, poja{njava on, ~ini kako bi se
stvorili po~etni uslovi za primjenu po-
sebnih mjera tamo gdje podaci ukazuju
na podzastupljenost i potrebu ispravlja-
nja nejednakosti.

„Srazmjernom, proporcionalnom,
pravovremenom i kontinuiranom pri-
mjenom posebnih mjera osna`uje se bor-
ba protiv etni~ke, odnosno nacionalne
diskriminacije u svim njenim pojavnim
oblicima i {tetnim posljedicama koje iza-
ziva“, naveo je Bjekovi}. Zatra`io je zato
od Uprave policije da u okviru imple-
mentacije strate{kih dokumenata vodi
ra~una o zastupljenosti manjina u slu`bi.

C. D. 

stru~ni `iri, napravljena je u kancelariji
slu`be {kolskog ra~unovodstva, a zabe-
le`en je moment kada je mla|ani „pe-
tak“ slu`benici pred penzijom pokazivao
kako da najlak{e uz pomo} „mi{a“ i od-
govaraju}eg kompjuterskog programa
re{i problem i za~koljicu na ra~unaru. 

Majda je za ovu fotografiju osvoji-
la diplomu i mobilni telefon nove ge-
neracije, koji joj je, ina~e, nedavno
sve}ano uru~en u Skup{tini Srbije. 

R. P.

Do kraja godine jo{
ugovora vrednih oko
~etiri miliona evra:
Monta`a borbenih
vozila u FAP

razumevanja - me|ugeneracijska solidarnost“ 

da za Majdu Had`imurtezi} 

Radnici 
pribojske fabrike 

radi}e na poslovima 
modernizacije 

borbenog oklopnog 
vozila Vojske 

Srbije

Ministar odbrane Vulin posetio Fabriku automobila u Priboju 

Potpisan novi ugovor

Zamjenik ombudsmana Crne Gore odgovorio na inicijativu grupe gra|ana iz Bijelog Polja

Bez evidencije o manjinama u policiji 
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Nagra|ena fotografija 
Majde Had`imurtezi}
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Nova Varo{ - Turisti~ka ponuda no-
vovaro{kog kraja promovisana je na jo{
jednoj zna~ajnoj sajamskoj manifestaci-
ji. Re~ je Me|unarodnom sajmu turi-
zma LORIST u Novom Sadu. Grad No-
vi Sad je ovu najve}u sajamsku manife-
staciju u severnom delu Srbije organizo-
vao 52. godinu za redom, a pod svodom
hale „Spens“ okupilo se više od 450 izla-
ga~a iz tridesetak zemalja. Me|u njima
i oko 70 turisti~kih poslenika iz op{tina
{irom Srbije, a u toj grupi je i Nova Va-
ro{, koja je svoju ponudu predstavila na
{tandu „Regije Zapadna Srbija“. 

Prirodne lepote zlatarskog kraja,
njegove potencijale, sme{tajne kapaci-
tete, kulturno-istorijske znamenitosti i
gastronomske specijalitete uspe{no su
promovisali predstavnici Turisti~ke
organizacije „Zlatar“. 

- Novosadski sajam je ove godine po-
setilo preko 30.000 posetilaca i ve}ina njih
bila je u prilici da se blì e upozna sa po-

godnostima koje im za odmor i rekreaci-
ju nudi novovaro{ki kraj i Zlatar, ina~e,
sve prisutniji na mapi turisti~kih destina-
cija za posetiti. Predstavili smo objedinje-
nu ponudu, a najve}e interesovanje je
vladalo za do~ek Nove godine i aran`ma-
ne tokom predstoje}e zime - ka`e direk-
tor TO „Zlatar“ Branko Pucarevi}. On
podse}a da su ovda{nji turisti~ki posleni-
ci i ovu sajamsku manifestaciju iskoristi-
li da uspostave nove i u~vrste neke ranije
poslovne veze i kontakte od kojih se u
perspektivi o~ekuju konkretniji efekti. 

Novovaro{ki kraj je u najboljem sve-
tlu predstavljen i brojnim medijskim
ku}ama, a {tand „Regija Zapadne Srbi-
je“ ugostio je mno{tvo poznatih licno-
sti iz sveta politike, sporta, kulture...

Tema ovogodi{njeg novosadskog
Sajma bila je banjski, spa i velnes turi-
zam, uz posebne tematske celine -ga-
stro regioni sa izlo`bom hrane i pi}a. 

R. P. 

Promocija novovaro{kog kraja u Novom Sadu 

Zlatar na Sajmu turizma 

Dve nagrade TO Prijepolje
Prijepolje Na Me|unarodnom festivalu „Kofer slova“ ,odr`anom pro{log vi-

kenda u Kru{evcu, prijepoljska Turisti~ka organizacija osvojila dva vredna pri-
znanja: prvo mesto i „Zlatni kofer“u kategoriji monografija gradova i op{tina
i tre}e mesto i „Bronzani kofer“ u kategoriji najlep{a turisti~ka razglednica.

- Ovo je jo{ jedan uspeh na polju promocije turisti~kih potencijala na{e op-
{tine, a priznanja imaju posebnu vrednost jer su osvojena u konkurenciji turi-
sti~kih organizacija iz vi{e od 60 gradova i op{tina Srbije , ka`e Neboj{a Svi~e-
vi}, direktor Turisti~ke organizacije Prijepolje.

Ove godine akcenat je stavljen na proslavu 800 godina manastira Mile{e-
ve, {to se mo`e videti i na razglednicama koje su oosvojile tre}u nagradu i
„Bonzani kofer“ na ovoj manifestaciji. Osim {to se promovi{u turisti~ke desti-
nacije i potencijali Srbije i regiona, Festival „Kofer slova“ pru`a priliku da se afir-
mi{u dizajneri, fotografi i autori publikacija. Pored turisti~kih organizacija iz
Srbije, na Festivalu u Kru{evcu u~estvovale su i turistilke organizacije iz Bugar-
ske i Slovenije. I.H-D.

Prijepolje - Grejna sezona za korisnike kojima
ovu uslugu pru`a JKP „Lim“ po~ela je na vreme.
Komunalno preduze}e je remontovalo dva do-
datna kotla u O[ „Vladimir Peri} Valter“ i u ko-
tlarnici stambenog bloka Stadion, a investicija iz-
nosi 1.100.000 dinara. Tro{kovi ba`darenja sigur-
nosnih ventila ko{ta}e JKP „Lim“ jo{ sto hiljada
dinara, a o~ekuje se realizacija tendera za nabav-
ku kompletene elektro opreme za sve kotlarnice u
vrednosti od 520.000 dinara. Prema re~ima di-
rektora preduze}a Enisa Memi{ahovi}a, predu-
ze}e spremno do~ekuje predstoje}u grejnu sezo-
nu sa osiguranim energentima.

JKP „Lim“ je nastavilo pro{logodi{nje aktivno-
sti kada su ugradili 10 kalorimetara po podstani-
cama. Kalorimetri mere potro{nju toplotne ener-
gije po utro{ku. Ove godine, ugra|eno je dodat-
nih 31 kalorimetar, tako da su pokrivene sve pod-
stanice koje snadbevaju fizi~ka lica, i za te poslo-
ve utro{eno je 1.158.000 dinara. Ugradnjom ka-
lorimetara preduze}e je ispunilo zakonske oba-
veze o energetici i energetskoj efikasnosti.Na ovaj
na~in posedovati informacije o utro{ku energije
na svakoj od podstanica, {to bi u budu}nosti mo-
glo dovesti do promene op{tinske Odluke o pru-
`anju usluga grejanja, kao i utvr|ivanja nove me-
todologije obra~una potro{nje prema utro{ku.
No ,kako ka`e Memi{ahovi},to je u nadle`nosti
lokalne samouprave.

Budu}i planovi podrazumevaju izgradnju cen-
tralne kotlarnice kod zgrade Gimnazije, koja }e

koristiti biomasu (se~ka). Na ovaj na~in postoje-
}e kotlarnice na mazut i ugalj ostaju u rezervi. 

- Nova kotlarnica podrazumeva i izgradnju
nove infrastrukture, rekonstrukciju mre`e i iz-
gradnju novih podstanica ,na koju bi se mogli
priklju~iti i novi korisnici. Ga{enje kotlova na fo-
silna goriva zna~ajno bi smanjilo zaga|enja va-
zduha u zimskom periodu. Sa druge strane, po-
ve}an broj korisnika, uvo|enje jeftinijeg energen-
ta, centralizovan i automatizovan sistem koji is-

poru~uje toplotnu energiju 24 sata, 6 meseci,
smanjenje broja radnika na opslu`ivnju i odr`a-
vanju,bi prema postoje}im kalkulacijama uticalo
na smanjenje i cene grejanja za krajnjeg korisni-
ka i to ~ak za 50 procenata, navodi Memi{ahovi}.

Re~ je o ugovoru koji bi trebao biti potpisan u
decembru i ~ija se finalizacija o~ekuje do kraja na-
redne godine. Direktor Memi{ahovi} se nada da
bi projekat u Prijepolju mogao biti realizovan pre
po~etka slede}e grejne sezone. I. H. Durakovi}

Do kraja godine mogu}e 
potpisivanje ugovora o 

rekonstrukciji TE Pljevlja

Stigle tri
ponude
Pljevlja - Tri ponude stigle su za

ekolo{ku rekonstrukciju Termoe-
lektrane (TE) u Pljevljima, a me|u
njima je i konzorcijum u kojem je
firma Bla`a \ukanovi}a, sina
predsjednika Crne Gore.

Prema podacima iz zapisnika sa
otvaranja ponuda, koje prenose
podgoricke Vijesti, ponudu od
54.427.700 evra dao je konzorcijum
u kojem su „Dec International“,
„Bemax“ iz Podgorice, BB „Solar“ u
suvlasni{tvu Bla`a \ukanovi}a i fir-
ma „Permonte“. U ponudi, koja tek
treba da bude ocijenjena i vredno-
vana, navodi se da je sjedi{te ovog
konzorcijuma u Chengdu, glav-
nom gradu Se~uan provincije u Ki-
ni. Ponudu vrijednu 72.539.500
evra poslao je njema~ko-slovena~-
ki konzorcijum „Hamon-Rudis“.
Tre}u - najskuplju, 97.922.683 evra,
dostavila je kineska grupacija
„Shangai Electric“ iz [angaja. 

Procijenjena vrijednost nabavke
EPCG za TE je 54.450.000 evra sa
ura~unatim porezom na dodatu vri-
jednosti.Elektroprivreda je tender za
ekolo{ku rekonstrukciju TE „Plje-
vlja“ oglasila u julu. Ukoliko se ten-
derski postupak bude odvijao ne-
smetanom dinamikom, potpisivanje
ugovora se o~ekuje do kraja godine.
Planirano je da se realizacija projekta
odvija u periodu od 2019. do 2021.
godine, nakon ~ega }e se omogu}iti
nastavak rada termoenergetskog
kompleksa u Pljevljima (Termoelek-
trana - Rudnik uglja) u narednih 20-
ak godina. Rekonstukciom treba da
se obezbijedi ispunjavanje obaveza i
po{tovanje najstro ìh parametara
za{tite ̀ ivotne sredine. C. D. 

ZAPOŠLJAVANJE OSOBA SA INVALIDITETOM
Bijelo Polje - Na evideniciji Biroa rada Bijelo Polje na-

lazi se 1.027 osoba sa invaliditetom (OSI), od ~ega su skoro
60 odsto `ene, a u prethodne dvije godine 136 OSI je zapo-
sleno preko subvencija zarada poslodavcu. To su rezultati is-
tra`ivanja NVO „Brain“, koja je predstavila projetak „Preven-
cijom i sistematskim tretmanom do smanjenja broja obo-
ljelih od mo`danog udara“.Predsjednik te NVO Ranko Me-
{ter je objasnio da su me|u ispitanicima OSI vi{e od 61 odsto
osobe koje imaju vi{e od 46 godina. „Najvi{e je onih sa tje-
lesnim o{te}enjem 63 odsto , a najmanje sa mentalnim, 6
odsto. [ezdeset odsto ispitanika invaliditet je steklo, dok je
tre}ina ispitanika ima uro|eni invaliditet, a sedam odsto njih
otpada na invalide rada. Polovina ispitanika koristi poma-
gala, a isti procenat je nezaposlenih. Diskriminaciju prema
njima prepoznaje njih 82 odsto, a 76 odsto je nekada do`i-
vjelo neki vid diskriminacije. Na`alost, 82 odsto njih nije ni-
{ta preduzelo po tom pitanju. Sedamdeset dva odsto ispita-
nika koristi benefite usuga OSI“, kazao je Me{ter.

USKORO NOVI KONKURS
Pljevlja - Op{tina Pljevlja }e raspisati novi tender za ra-

dove u Avalskoj ulici koji }e po~eti slede}e godine. Tome je
prethodilo raskidanje ugovora sa nik{i}kom firmom Tem-
kom, koja je na tenderu dobila posao na kraku Avalske ulice.
Radovi na kraku ove ulice trebalo je da pocnu u julu ali izvo-
|a~ radova, nik{i}ka firma nije ni ulazila u posao. Op{tina
Pljevlja je ovih dana raskinula ugovor. a dugogodi{nji pro-
blem Pljevljaka koji `ive na vrhu Avalske ulice ne}e biti rije-
{en ni ove godine. Kako je pvportalu izjavio Nenad Rube`i},
direktor Direkcije za razvoj i investicije, Op{tina Pljevlja je
uradila projekat i elaborat eksproprijacije, raspisala je ten-
der i izabrala izvo|a~a nik{i}ku firmu Temkom. Me|utim, ni-
jesu uspjeli da to preduze}e uvedu u radove zato {to oni ne-
maju registrovanu sopstvenu radnu snagu, a firma ispunja-
va uslove na tenderu i uspjela je da dobije ovaj posao. 

Sa novovaro{kog {tanda 

Pripreme za zimu na vreme završene: Prijepolje 

Predstavljena objedinjena ponuda sa pogodnostima 
koje pru`aju aran`mani za predstoje}u zimsku sezonu 

U DVE RE^I JKP „Lim“: ^ekaju}i toplanu na biomasu

Spremni za grejnu sezonu



Novi Pazar - Ko{arka{ke zlatne me-
dalje na evropskim {ampionatima su
ne{to na {ta smo se navikli u svim mo-
gu}im konkurencijama i kategorijama.
Novo je da je zlato prvi put pro{le go-
dine zasjalo na grudima jednog Novo-
pazarca. Danas 19 - godi{nji Altin Isla-
movi} se u Rigi sa juniorskom repre-
zentacijom Srbije popeo na krov Evro-
pe, olak{av{i svojim drugovima put do
trona sa dva dalekometna precizna po-
gotka u utakmici grupne faze protiv
Crne Gore. Posle sedam godina pono-
vo je u gradu iz koga je sve krenulo.
Utakmica ABA2 lige sa Splitom bila
mu je prva zvani~na u dresu Novog
Pazara.

Kada i kako je po~ela ko{arka{ka
pri~a?

- Negde izme|u 12 i 13 godine u O[
,,Rifat Burd`evi}“ - Tr{o kod trenera
Enisa Pilice u KK Pazar Winer 06. Sa-
mo jedan trening na koji sam oti{ao sa
drugarima koji su ve} trenirali bio je
dovoljan treneru Pilici da pozove na
razgovor mog oca. Predo~io mu je da
imam dobar i mekan {ut i da bi mogao
da postanem odli~an bek.

[ta se dalje doga|alo?
- Sa samo 13 godina igram dve

utakmice za seniorski tim Sjenice. Tu
su me primetili ljudi iz kraljeva~ke Slo-
ge. U to vreme Sloga i Polet iz Ratine
bili su jedan tim. Ubrzo je do{lo do raz-
dvajanja, ostajem kao i ve}ina moma-
ka koji su u klub do{li iz drugih grado-
va u Poletu s kojim sti`em do polufina-
la pionirskog prvenstva Srbije. Nesre}-
no i uz lo{e sudijske odluke gubimo
dva razlike od Crvene zvezde i ostaje-
mo bez finala. Odigrao sam odli~no ~i-
tav turnir s prosekom od 24 poena, 10
skokova i 14 asistencija.

U~inak takav da ne mo`e da osta-
ne neprime}en od strane najpozna-
tije menad`erske agencije u zemlji i
jedne od vode}ih u Evropi?

- Od ,,Beobasket“ agencije Miodra-
ga Ra`natovi}a dobijam poziv da im se
priklju~im. Mega nije imala u to vreme
pionirski tim. Istovremeno zove me i
Valensija, ali roditelji nisu dali sagla-
snost da tako mlad odem u [paniju, je-
su bili za odlazak u Luksemburg. Ispo-
stavilo se da sam doneo najbolju mo-
gu}u odluku. Tamo sam zatekao ne{to
sli~no koled`u. Nije bilo mnogo utak-
mica, a kad ih je bilo sastajali bi se sa
ekipa u kojima su igra~i i do pet godina
stariji. Tu sam formirao {ut. U maju
2016. godine ponovo zovu ljudi iz ,,Be-
obasketa“, re~eno je da je u nastajanju

kadetski sastav Mege i da su za mene
predvideli poziciju dva i tri. Takav po-
ziv se ne propu{ta. Istovremeno sa ka-
detskom nastupam i u juniorskoj ligi,
debitujem i za seniorski tim. Bila je to
utakmica sa Borcem. To se ne zabora-
vlja, za 10 minuta postigao sam ~etiri
poena uz pet skokova i dve asistencije.
Bila je to ekipa koju su ~inili Predrag

Samard`ijski, Ognjen ^arapi}, Novak
Musi}, Goga Bitadze, Aleksandar La-
zi}, Nikola Mi{kovi}...

Nije pro{lo mnogo vremena stigao
je i poziv za nastup u juniorskoj se-
lekciji Srbije?

- Dve pobede u juniorskoj ligi Mege
nad Partizanom u kojima sam bio me-
|u najboljim pojedincima bile su do-
voljne da me selektor Aleksandar Bu-
}an, istovremeno i trener crno - belih,
pozove u ekipu koja }e oti}i na Evrop-
sko prvenstvo u Rigi. U sastavu su jo{
bili Laki}, Paunovi}, Pecarski, Petru{ev,
Ili}, Trifunovi}, Cerovina, Kuzmano-
vi}, Nedeljkovi}, Rute{i} i Vasilijevi}.

Duel tre}eg kola grupne faze sa Cr-
nom Gorom osta}e u pom}enju?

- Na 24 sekunde pre kraja njihova
prednost iznosila je {est poena. Tada
sam pogodio prvu trojku. Posle tajm -
auta i drugu i oti{lo se u produ`etke. I u
nastavku sam poga|ao. Sa selektorom
sam imao internu {alu, zvao me je Ala-
din. Samo smo mi znali njeno pravo
zna~enje. Dao mi je slobodu u {utu za
tri. Hladnokrvan sam, bez straha
igram zavr{nice i mnogo ih volim.
Draga mi je bila pobeda, ali nisam is-
poljavao emocije, iako su svi igra~i sko-
~ili na mene. Bila je to velika pobeda,
odvela nas je u osmini finala na Ukra-
jinu umesto na mo}nu [paniju.

Put do finala bio je otvoren, a u
njemu doma}in Letonija?

- Izbacili smo jo{ Nemce i Francuze
pre borbe za zlato. Doma}ina je u fina-
lu podr`avalo 14.000 ljudi. Tresla se
dvorana od buke koju su dopunjavali
bubnjevi, sve je podse}alo na derbi iz-
me|u Crvene zvezde i Partizana. Posti-
gao sam za 17 minuta dva poena, ali za-
datak je bila odbrana, a nju sam odi-
grao onako kako je trebalo. Oni su se
oslanjali na {ut za tri poena, posebno
njihov najbolji igra~ Artur Zagar, za ko-
ga sam bio zadu`en. Sad nastupa u dru-

goj {panskoj ligi, a u toj utakmici pri-
morao sam ga na te{ke {uteve. Za 35
minuta poku{ao je 13 puta, pogodio je
samo tri {uta. Bili smo favoriti na papi-
ru i tu ulogu opravdali. Slavlje u auto-
busu i na `urci u organizaciji FIBE po-
trajalo je i nikada ga ne}u zaboraviti.

Sa OKK Beogradom dva puta ste
odmerili snage protiv Novog Pazara?

- U Pendiku sam bio uzbu|en. [u-
tirao sam pet puta i sve proma{io. Uti-

sak sam popravio u Beogradu pogo-
div{i dva minuta pre kraja najva`niju
trojku. Sa 10 poena postao sam jedan
od efikasnijih u pobedi OKK Beograda.

Kako je ovog leta do{lo do prela-
ska u Novi Pazar?

- Posle reprezentativnih nastupa mi-
slio sam da sigurno idem u Sparse iz Sa-
rajeva, mo`da Italiju ili Herceg Novi. Iz
Beobasketa su mi javili da je zaintereso-
van Novi Pazar, naravno da sam pri-
hvatio da po prvi put zaigram za klub iz

mog grada. Ku}i sam i igram dve jake li-
ge, bi}e to jo{ jedno lepo iskustvo.

Ko{arka{ki znalci ka`u da Novi
Pazar ima slabiji tim u odnosu na
pro{lu sezonu?

- Mo`da je to i ta~no, ali mnogo
smo iskusniji u odnosu na taj tim. Vi{e
nema izrazitih napada~a, kao {to su bi-
li Radonji} i Krsti}, koji }e re{avati za-
mr{ene situacije, ali puno je prostora
za napredak. Raspored na startu KLS i
ABA2 bio je ba{ te`ak, a mi jo{ nismo
na onom nivou na kojem mo`emo da
budemo. Pobede nas Splitom i Napret-
kom nagove{tavaju da imamo mnogo
toga da ka`emo.
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Derbi kola protiv Dinama
Novi Pazar - Novi Pazar je i dalje uz bok lideru ARKUS Superlige Dinamu. U petom kolu

momci trenera Hasana Memi}a ostvarili su i ~etvrti trijumf, u Pendiku je pobe|en Obili} iz Be-
ograda 32:26 (18:12). Dominantna figura bio je Pavle Banduka, strelac 10 golova, kod gostiju
se izdvojio Jestrovi} (8). Derbi izme|u Dinama i Novog Pazara na programu je u {estom kolu.

Pobeda posle preokreta
Novi Pazar - Odli~an duel priu{tili su pred praznim tribinama Pendika, zbog kazne iz pro-

{le sezone, Novi Pazar i Jastrebac 9:4 (3:4), u 4. kolu Prve futsal lige. Doma}in je do pobede nad
ekipom iz Blaca stigao posle preokreta u drugom poluvremenu. Utakmicu je obele`io strelac
~etiri gola za plavo - bele Dejan Jovanovi}, u 15. 25,31. i 37. minutu, dva gola dodao je Mutav-
d`i} u 3. i 20. minutu, a po jedan Ramadani u 32. i Sadovi} u 40. minutu. Za goste dva fenome-
nalna gola postigao je biv{i igra~ Novopazarca Cvetanovi}, isto toliko i Radoj~i}.

Pobeda u gostima
Novi Pazar - Fudbaleri Novog Pazara brzo su se oporavili posle neo~ekivanog poraza u pro-

{lom kolu od Ba~ke na Gradskom stadionu. U 14. kolu Prve lige stigli su do prve pobede na go-
stovanjima, u Kragujevcu je pobe|en Radni~ki 1923 golom Pejakovi}a u 58. minutu 1:0 (0:0).
Derbi ovog dela prvenstva igra se u subotu u Novom Pazaru kada u goste petoplasirnoj ekipi li-
ge sti`e lider Metalac iz Gornjeg Milanovca.

Poraz u Beogradu
Novi Pazar - I u drugom kolu Superlige odbojka{i Novog Pazara pora`eni su maksimal-

nim rezultaom, u Beogradu - Crvena zvezda : Novi Pazar 3:0 (25:21, 25:19, 25:18). U gostuju-
}em sastavu izdvojile su se novajlije, marokanac Hamza Ouafi (14 poena) i Luka Veli~kovi} (11).
Utakmicu tre}eg kola protiv Spartaka iz Subotice, zbog renoviranja parketa u hali Pendik, No-
vi Pazar }e najverovatnije odigrati u Sjenici. 

SPORTSKE VESTI

Prvoslav Le{evi}

Juniorski reprezentativac Srbije kona~no u Novom Pazaru

^arobne Altinove trojke 
Prijatelj Luka 

Sa igra~ima iz juniorske repre-
zentacije Altin je u stalnom kontak-
tu. Prijateljstvo sa Lukom Cerovi-
nom je neraskidivo, traje punih pet
godine. Sve vreme bili su cimeru u
nacionalnoj selekciji i u klubovima.
Luka je ove sezone ostao u Megi i
poku{a}e u jakoj konkurenciji da se
izbori za neke minute.

- On je iz Zve~ana. Trebalo je da
zajedno idemo i u Valensiju, ali se
na{i roditelji sa tim nisu saglasili.
Pro{le sezona u OKK Beogradu bila
nam je ba{ uspe{na. Veliki smo pri-
jatelji. Imam i navija~e u Novom Pa-
zaru, to su moji najbolji drugovi Rej-
han i Melo (Tarik). Bili su mi ~esti go-
sti u Beogradu - re~e Islamovi}. Iz
pro{le godine Islamovi} izdvaja i
momenat kada ga je neposredno
posle osvajanja zlata u Rigi u grad-
skoj ku}i primio i gradona~elnik No-
vog Pazara Nihat Bi{evac.

Joki} je 
veli~ina 

Kao reprezentativac do{ao je u
priliku da upozna Bogdanovi}a, Bje-
licu, Lu~i}a, na kampu Jubaka Vasi-
lija Mici}a, naravno i Nikolu Joki}a.
„On je sjajan ~ovek. Pro{log leta or-
ganizovao je turnir u njegovom
Somboru. Dugo smo razgovarali po-
sle jedne utakmice i moram priznati
prijali su mi komplimenti koje je
uputio za moj {ut“, otkriva ovaj de-
talj, Islamovi}.

Split kao prekretnica 
Startnu utakmicu u ABA2, Altin Islamovi} je proveo na klupi. U Nik{i}u nije
igrao, na Zlatiboru u prvom kolu KLS na parketu je proveo dva minuta, i za to

vreme jedanput uputio loptu ka ko{u i pogodio. Me|utim, veliki doprinos dao je u
istorijskoj pobedi nad Splitom, prvoj u regionalnoj ligi. Za sedam minuta i 13 se-
kundi zabele`io je devet poena, tri puta probacio je loptu kroz mre`icu za dva po-
ena i pogodio jednu trojku iz dva poku{aja. Po indeksu korisnosti (8) bio je peti
igra~ Novog Pazara u toj utakmici, iako je priliku dobio tek u tre}oj ~etvrtini. Is-
pred njega na{li su se samo Kora} (32), Vuli} (23), Todorovi} (17) i Brun~evi} (12).
Sli~an u~inak upisao je i u nedelju u pobedi nad Napretkom iz Aleksinca. Za 13 mi-
nuta opet je poentirao devet puta, sa indeksom u top pet (11).

U rodnom gradu: Islamovi} sa 
sekretarom OKK Novi Pazar 

Omerom Eminbegovi}em
FOTO: P. Le{evi}

Na krovu Evrope:
Altin Islamovi} 
sa {ampionskim 
peharom u Rigi 
FOTO: Arhiva 
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MEDIJI

RADNIM DANIMA
07:00-07:10 Jutarnji dnevnik
07:10-11:00 Novi Dan
11:00-15:00 Plusiranje
16:00-16:10 Dnevnik
16:10-19:00 Muzi~ki vremeplov
19:00-07:00 Music mix

VESTI SVAKOG PUNOG SATA

SUBOTA
10:00-14:00 ^avrljanje
14:00-18:00 Eurotop 44-repriza
18:00-10:00 Music mix

NEDELJA
10:00-14:00 Uvek nedeljom
14:00-18:00 Eurotop 44
18:00-10:00 Music mix

VA@NI TELEFONI
Op{tina Novi Pazar 020- 313-644/318215 
Op{tina Tutin 020 - 811 133 
Op{tina Sjenica 020 - 741 279 
Op{tina Ra{ka 036 - 736 281
Autobuska stanica Novi Pazar 020 - 318 354 
Autobuska stanica Ra{ka 036 - 738 383 
Meteorolo{ka stanica Meteor Sjenica 020 - 741 008 
Policijska uprava Novi Pazar 020 - 314 744 
Op{tinski i Okru`ni sud - Novi Pazar 020 - 314 391 
Zdravstveni centar Novi Pazar 020 - 314 722
Apotekarska ustanova Novi Pazar 020 - 318 375 
Elektrodistribucija Novi Pazar 020 - 315 117

330 116 
Preduze}e za puteve „Novi Pazar put“ 020 - 314 911
Univerzitet Novi Pazar 020 - 317 754 
Internacionalni univerzitet 020 - 316 634 
Dom kulture Novi Pazar 020 - 313 069 
Regionalno pozori{te Novi Pazar 020 - 322 891 
SOS telefon (KC Damad) 020 - 332 755
Sportski centar Novi Pazar 020 - 312 420
Turisti~ka organizacija Novog Pazara 020 - 338 030
@elezni~ka stanica Ra{ka 036 - 736 008
Dom zdravlja 036 - 736 127
Komunalno preduze}e Ra{ka 036 - 736 622
Centar za kulturu 036 - 736 273
Biblioteka 036 - 736 092
Gradski stadion 036 - 736 650
Sportska hala 036 - 736 794
De~iji vrti} „Veselo detinjstvo“ 036 - 736 120
Apoteka 036 - 738 080
Turisti~ka organizacija 036 - 738 670
Crveni krst 036 - 736 648
Vatrogasna slu`ba 036 - 736 002
Veterinarska stanica 036 - 736 877
Taksi stanice 036 - 740 040 i 036 - 733 222

PRETPLATA NA DODATAK

SAND@AK DANAS
Period:

3 meseca - popust 10% 
= 546,00 din
6 meseci - popust 15%
=1.053,00 din
12 meseci - popust 20%
=2.028,00 din

s tro{kovima dostave na adresu
Kontakt telefon: 011 / 344 - 11 - 86 

lok. 124, 107 /Prodaja/

Sand`ak Danas - Posebno izdanje lista Danas za oblast Sand`aka.  Ure|uju: Safeta Bi{evac (Beograd), Sla|ana Novosel (Novi Pazar). 
Adresa: Novi Pazar, TC Vakuf, 1. maja BB   Telefon i fax: 020 331 570  e-mail: sandzakŸdanas.rs

Nova Varo{, Priboj - U organizaci-
ji lokalnih ogranaka Crvenog krsta
u Novoj Varo{i i Priboju je pro{log
vikenda odr`ano takmi~enje osno-
vaca u atletici „Trka za sre}nije de-
tinjstvo“. Na novovaro{kom stadio-
nu „Brano{evac“, 16-tu godinu za
redom, okupilo se oko 250 takmi~a-
ra -polaznika iz svih {est odnovnih
{kola sa teritorije op{tine.

- Trku je i ove godine obele`io
masovan odziv u~enika osnovnih
{kola, kao i u~e{}e oko 80 pred{ko-
laca koji su nastupili u okviru revi-
jalnog dela programa. Ovog puta su
nam i vremenske prilike i{le na ru-
ku, tako da je takmi~enje bilo pravi
mali praznik dru`enja, sp{orta i re-
kreacije najmla|ih - ka`e sekretarka
OO CK Milena Jojevi} i napominje
da je cilj manifestacije ispunjen, a to
je promocija zdravih stilova `ivota
me|u mali{anima, podsticaj njiho-
vog takmi~arskog duha, kao i prija-
teljstva i solidarnosti. 

[kolarci su se nadmetali u dve ka-
tegorije - devoj~ica i de~aka, a u brzi-
ni, spretnosti i kondiciji su ovog puta
dominirali |aci jedine gradske
osnovne {kole. Najuspe{niji mladi
atleti~ari od prvog do osmog razreda
su: Aleksandra Petakovi}, Sergej Zo-
ri}, Anastasija Le~i}, Lazar \aji}, Sa-
nja Sind ìrevi}, Vasilije [pica, Nikoli-
na Jovanovi}, Vuka{in Marinkovi},

Jovana Arsenijevi}, Nemanja Simeu-
novi}, An|ela Gordi}, Lazar Simeu-
novi}, Valentina Prelji}, Nemanja
Mladenovi}, Danijela Vuji}i} i Igor
Terzi}. Posebne simpatije pubilke,
koja je sa tribina bodrila mla|ane
takmi~are, pobrali su polaznici ovda-
{nje Pred{kolske ustanove, koji su
svoje atletske sposobnosti demostri-
rali tokom revijalnog dela smotre. 

Pod sloganom „Imamo cilj -Do-
|i na start“, u Priboju je u~estvova-
la ve}ina osnovaca iz svih priboj-
skih {kola kao i pred{kolci pred-
{kolske ustanov „Neven“.Ukupni
pobednik i dobitnik prelaznog pe-
hara, ove godine je Osnovna {kola
„Vuk Karad`i}“. Ovo je jedna od
najstarijih sportskih manifestacija u
Priboju koja pored rekreativnog

ima i humanitarni karakter, jer }e
sav novac, prikupljen prodajom ka-
rata za u~e{}e, biti upla}en {kolama
kao pomo} u~enicima slabijeg ma-
terijalnog statusa. Organizaciju kro-
sa su pored nastavnika i mladih vo-
lontera Crvenog krsta pomogli Po-
licijska uprava, Dom Zdravlja i
Sportski centar Priboj.

R. P. - S. B. 

Atletska takmi~enja u organizaciji Crvenog krsta u Novoj Varo{i i Priboju 

Trka za sre}nije detinjstvo 

Mali{ani grabe 
ka cilju: Sa trka u
Novoj Varo{i i Priboju 

Plav - Nedavno je u Vojnom Selu
pored Plava, otvorena nova {kola u ~i-
ju je izgradnju i opremanje ulo`eno
oko 230.000 evra. [kola mo`e da primi
vi{e od 100 djece, a kako je rekao mini-
star prosvjete Crne Gore Damir [eho-
vi}, to je samo jedna u nizu uspje{no
zavr{enih investicija Ministarstva pro-
svjete u ovom kraju i najavio i gradnju

novog vrti}a i rekonstrukciju sportske
sale. Najavio je da }e obli`nje Gusinje
narednih dana dobiti sportske terene
vrijedne oko 300.000 evra, koji su ra-
|eni sa Fondacijom „Gusinje“.

Naredni korak je gradnja novog plav-
skog vrti}a vrijednog preko milion eura,
kao i rekonstrukcija sale Srednje mje{o-
vite {kole „Be}o Ba{i}“ iz Plava vrijedna

oko 120.000 eura, koja je i centralna
sportska sala u op{tini Plav. „Ni osnovna
{kola „Petar Dedovi}“ iz Murina ne}e
biti zapostavljena, te planiramo rekon-
strukciju dva podru~na odjeljenja ove
{kole, Velika i R`anica, ukupne vrijed-
nosti 70.000 evra“, kazao je [ehovi}.

Predsjednik op{tine Plav Mirsad
Barjaktarevi} rekao je da ovakve inve-

sticije pokazuju da, kad se ima volje,
mo`e se na~initi ozbiljan iskorak u uslo-
vima u kojima borave djeca, a {to je po-
kazano i nedavno otvorenim sportskim
terenima {kole „Hajro [ahmanovi}“.

„U Plavu je trenutno aktivno {est
gradili{ta, a ukupna vrijednost investi-
cija na teritoriji op{tine je blizu {est mi-
liona evra“. C. D. 

Nova {kola u Vojnom selu


